

'ARIS2015 time lines.

celebration

SEASON OF CREATION 2022 THE "PATH TO RENEWAL" TOGETHER (LS #202)

A calendar on Laudato Si' Action Platform (LSAP) 1st September to 4th October 2022

SUNDAY	MONDAY	TUESDAY	WEDNESDAY	THURSDAY	FRIDAY	SATURDAY			
01 SEP - 04 SEP LISTEN: TO THE CRY OF THE EARTH & THE POOR: LS #1, 19, 33, 34, 91, 140	05 SEP - 08 SEP RESPONSE: TO THE CRY OF THE EARTH & THE POOR" LS # 5, 8,9, 47, 48, 66, 92, 118, 142	09 SEP - 11 SEP ECOLOGICAL ECONOMICS: LS # 6, 21, 22, 26, 129, 145,	12 SEP - 18 SEP ADOPTION OF SIMPLE LIFESTYLES: LS #12, 22, 23, 42, 49, 67-69, 102, 151	O1 SEP Own your territory, take a walk, know your locality.	O2 SEP Listen to the nature around you.	O3 SEP Make an inventory of biodiversity - rivers, hills, plar & animal species lost and changed over the years?			
O4 SEP	O5 SEP	O6 SEP	O7 SEP	O8 SEP	O9 SEP	10 SEP			
Listen to the cry of the local vulnerable people, who are they? What are their issues and wounds?	Take home audit: how you manage energy,	Analyse the audit, short list and prioritize areas to focus with time line.	The vulnerable persons/ community near you: plan a day to meet them face-to-face.	The vulnerable persons/ community near You: which wounds can be healed? How?	Visit an organic farm. Try growing herbs that heal and veggies locally.	Efficient wet waste/ waste water handling. E.g., Vermi composting or converting energy-Bio gas etc.			
11 SEP	12 SEP	13 SEP	14 SEP	15 SEP	16 SEP	17 SEP			
Study, promote, and collaborate with some of the Green Entrepreneurs in your area/ region.	Food: consume local, grow local, support local growers	Transport: walk or take public transport as much as possible		Complete No To: single use plastic, REDUCE: any other plastic items, REPLACE: with more eco-friendly items.	Digital Detox: spend time with nature, family & Friends, visit the sick	Visit Vulnerable Communitie especially those impacted b natural disasters.			
18 SEP	19 SEP	20 SEP	21 SEP	22 SEP	23 SEP	24 SEP			
Natural Wilderness: allow plants and shrubs to grow naturally in patches of your backyard. #LS 12	Conduct a local biodiversity mapping in your parish/community.	How the community, parish can contribute in biodiversity protection?	Visit a landfill or a beach cleaning with a reflection session.	Are traditional seeds: food grains, vegetables, trees available in the community? How are they protected?	Know the tree cover types and their importance in your area. Are they tagged?	Inter faith activities to create plans for building Earth Solidarity Networks.			
25 SEP	26 SEP	27 SEP	28 SEP	29 SEP	30 SEP	01 OCT			
Organise community, parish level awareness and mass cleaning of streets, markets, woodlands.	Organise a family/community level carbon footprint calculation to reduce our share in climate change.	Organise a nature trail or hiking	Visit water bodies. Appreciate, and plan efficient use of water.	What are the impacts of the national environment policies? what are they?	Community visit to climate refugees or climate impacted community.	Review country/ church commitments, in context to Paris Agreement 2015 (COP 21) & COP 26			
O2 OCT Review success in country commitments to COP 21 & other with Inter Religious Faith	O3 OCT Take parish level stock of good practices, celebrate learnings, set new targets with		19 SEP - 25 SEF ECOLOGICAL EDUCAT study circles, youth comm LS# 5, 8, 21, 22, 34-37, 40	TION: COMMUNITY At At PARTICIPATO	INVOLVEMENT TIM ND DRY ACTION	O1 OCT - 04 OCT SABBATICAL PHASE: IE TO CELEBRATE, PRAISE AND THANK GOD 11, 13, 14, 44, 58, 64, 84-8			

137, 166-181

LS#8, 23, 25, 27-31, 49, 111, 158



2022年創造的季節

一起 "走向更新的路徑"(LS #202)

願祢受讚頌行動平台(LSAP)的行事曆

自2022年9月1日至10月4日

SUNDAY	MONDAY	TUESDAY	WEDNESDAY	THURSDAY	FRIDAY	SATURDAY
01 SEP - 04 SEP 聆聽: 大地的呼聲& 窮人的吶喊 LS#I, 19, 33, 34, 91, 140	05 SEP - 08 SEP 回應: 大地的呼聲& 窮人的吶喊 LS# 5, 8,9, 47, 48, 66, 92, 118, 142	09 SEP - 11 SEP 生態經濟 LS# 6, 21, 22, 26, 129, 145,	12 SEP - 18 SEP 採行簡樸生活 LS # 12, 22, 23, 42, 49, 67-69, 1 02, 151	01 SEP 走路,認識你所在地	02 SEP	03 SEP 清點生物物種清單-河川,山丘, 喪失的植物和 動物物種,及多年 的改變
04 SEP 聆聽本地脆弱人的呼聲: 他們是誰?他們的議題 和傷痕是甚麼?	05 SEP 製作家庭帳務: 如何管理能源運用, 垃圾,水及土地	06 SEP 分析財報: 簡單清單及 優先聚焦的時間表	07 SEP 計畫去拜訪你家附近 或是社區附近的 脆弱人士/團體	08 SEP 脆弱人或團體的 傷痕能夠得治癒嗎? 怎樣治癒呢?	709 SEP 探訪有機農場	10 SEP 有效濕水/汙水處理
11 SEP 研究,推動,和你區域內的綠企業合作	12 SEP 食物: 在地出產,在地消費 支持在地產品	13 SEP 交通:走路,盡量 使用大眾交通工具	加加	15 SEP 完全拒用: 一次用塑料, 減量: 其他塑膠產品 替代:運用生態友善產品	### 16 SEP 数位排毒: 花時間和大自然、 家人、朋友相處 評訪病人 評訪病人	17 SEP 探望脆弱團體:尤其是遭受天災衝擊的團體/社區
18 SEP 自然野生: 讓樹木、灌木 在你家院子自然生長	19 SEP 在你堂區及團體做出生物物種分 布圖	20 SEP 如何在團體、堂區分工保護 生物多樣性?	21 SEP 訪問垃圾處理場或是淨灘 並做反省.	22 SEP 在社區是否仍有傳統種子,穀 物,蔬菜、樹木怎麼受到保 護?	23 SEP 了解你區域裡的樹木的型態、 重要性,有數的標籤說明嗎?	24 SEP 共同計劃以建立團結的網絡.
25 SEP 在團體或是堂區層面組織大眾 清掃街道、市場或是林地	26 SEP 在家庭和團體層面組織碳足跡 計算活動,以減低對 於氣候變化的貢獻	27 SEP 組織自然步道健走	28 SEP 訪問水利單位.欣賞及規劃水資源的宿效運用	29 SEP 甚麼衝擊到國家的環境政策?	30 SEP 團體放問氣候難民或是受氣 候影響的人	01 OCT 回顧國家/教會團體在巴黎氣候 同意書2015 (COP 21) & COP26
02 OCT 回顧國家承諾實踐COP 21 或類似承諾實踐 一起慶祝 'ARIS2015 : OP21: CMP11 : OP21: CMP11	03 OCT 堂區層面評估實踐狀況,慶祝及 訂出新目標的時間表	04OCT 慶祝、祈禱	19 SEP - 25 SEF 生態教育: 研讀圈及青年團別 LS# 5, 8, 21, 22, 34-37, 40, 9 94-95, 133, 190	型體 型 B B B B B	P - 30 SEP 《諾及參與 5, 27-31, 49, 111, 158 LS#	01 OCT - 04 OCT 安息階段: 慶祝、讚美感謝天主有時 ♯0, 11, 13, 14, 44, 58, 64, 84- 87,137, 166-181